

TUNØ FESTIVAL

30. JUNI - 3. JULI 2011



Bestyrelses møde på Risdalsvej tirsdag den 25. januar 2011

Mødt: Pelle – Helle – N.C. Aa. – Jørn – Hans – Lene – Jannie # Afbud: Kitte – Kristian

Møde med ny Camping formand: Annie Lehim Laursen:

Hans bød Annie velkommen i formandskredsen og fortalte kort om strukturen i Tunø festival. Annie har været medarbejder i flere år og kender selvfølgelig arbejdet i Camping og var glad for at være blevet formand. Hun ville køre holdet videre med nogle enkelte nye ideer. Der var et par ønsker fra bestyrelsen, bl.a. at man begynder at kræve penge ind fra om mandagen.

Fremlægning af nye tiltag fra "udviklings" udvalg:

1. Camping zoner. Ideen her er at lave en unge camping og en stille camping. Det er lidt svært med vores lille camping område, men vil forsøges indført senest i 2012.
2. Medarbejder opstartshygge. Dette er et onsdag før festival arrangement, som vil forsøges gennemført allerede i 2011.
3. Deli-vogn. En vogn der sælger Tapas, sandwich, champagne, Asti, rød, rose og hvidvin. Dette vil vi forsøge at implementere i 2011.
4. Nyhedsbrev til alle medarbejdere. Dette vil blive igangsat med det samme. Ideen er at der efter hvert formandsmøde udsendes en mail til de medarbejdere der har oplyst deres mail adresse. Der vil ikke blive sendt breve ud, men medarbejdere der ikke har oplyst deres e-mail adresse, kan gøre dette til: pelleclausen@os.dk
5. Kaffebaren. Denne vil få plads hvor bar 2 har hjemme nu. Der er nemlig en plan om at flytte bar 2 til en nordligere placering lidt før den vestlige indgang. Kaffebaren vil blive et hyggeligt område med bløde stole og sofaer, hvis vi kan finde en måde at håndtere disse på.

Godkendelse af dagsorden:

OK:

Økonomi:

Vi har solgt ca. 250 billetter, så det er ok. PR sætter gang i den store medie omtale nu, så vi kan sælge endnu flere.

Aktindsigt i regnskab:

Udsat til næste gang.

Nye tiltag i baren:

Bestyrelsen har sagt god for at bar 2 flyttes. Dette skal nu koordineres med de implicerede parter.

Festivalens alm. PR/politik i det offentlige rum:

Formanden for Tunø Festival er talerør udadtil. Man må selvfølgelig gerne lufte sin egen mening, men det skal så pointeres at man taler for sig selv og ikke for f.eks. bestyrelsen eller andet. Det kan dog i nogle tilfælde aftales, at andre udtaler sig på bestyrelsen eller Tunø festivals vegne.

Status fra Stiften vedr. Kristians forslag til sponsorat:

Kristian havde strikket et forslag omkring et sponsor samarbejde med "Stiften" sammen. Nu har vi så fået et modforslag fra "Stiften" via Jesper Brix. Dette forslag indebærer en betaling, ud over diverse modydelser, på 35.000 kroner. Pr-udvalget får det til revurdering og gennemsyn og i alle tilfælde skal betaling i kroner være væsentlig mindre.

Tunø festival og medierne. – Et forsøg på en analyse:

Dette er Kristians analyse og udsat til næste møde.

Omgangstone i bestyrelsen generelt:

Udsat til næste møde.

Nyt fra udvalgene:

Støtteforeningen har Jørn været til møde i. Der er problemer omkring datoen for forårsfesten, da Moesgård Museum har sat sig på 6 uger i streg, henover foråret. Vi

håber dog det lykkes med en dag i april, men mere senere.

N.C. Aa. har hørt fra Sponsorudvalget, som har holdt møde. De har flere ideer i støbeskeen.

N.C. Aa. kunne også oplyse at beredskabsplanen er ved at blive rettet til, således at den opfylder Præ-hospitalets ønsker.

Nyt fra Tunø:

Ingen mødt fra Tunø, så derfor intet nyt.

Evt.

Forskellige løse ting blev diskuteret.

